
ZÁPIS 
 

Jednání komise pro cestovní ruch 6.12.2023 

Zasedací místnost Rady města Pardubice 

Přítomni: (jména jsou uváděna bez titulů) 

Mazuch Jan, Klodová Pavla, Šárka Jan, Kasičová Hana, Horáková Alena, Sýsová Markéta, Zvěřinová Ludmila, 

Živný René 

Klára Manová (tajemnice komise), Fiedlerová Jana (vedoucí odd. OŠKS) 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Program jednání: 

1. Akční plán pro rozvoj cestovního ruchu na rok 2024 

2. Evaluace adventních trhů a souvisejícího programu  

3. Různé 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

1. Akční plán pro rozvoj cestovního ruchu na rok 2024 

Jana Fiedlerová zopakovala vize a strategické cíle akčního plánu pro rozvoj cestovního ruchu na rok 

2024 a představila nově zařazené úkoly pro rok 2024. Dále informovala o termínu Rady valné hromadě 

spolku Pardubicko – Perníkové srdce Čech, která se uskuteční dne 19.12.2023, a kdy bude Akční plán 

schválen a případně doplněn ze strany spolku a aktérů z turistické oblasti. Informace týkající se 

opatření spolku doplnila Markéta Sýsová. Začátkem ledna bude finální znění Akčního plánu zasláno 

komisi ke schválení, po jeho odsouhlasení bude poté předloženo RmP v únoru 2024.  

2. Evaluace adventních trhů a souvisejícího programu 

V rámci zasedání komise proběhlo zhodnocení a zpětná vazba nového konceptu Adventních trhů a 

souvisejícího programu. Kladně bylo hodnoceno především rozšíření vánočních trhů propojením linie 

Pernštýnské náměstí – Automatické mlýny – Zámek, které umožňuje návštěvníkům trhů korzovat po 

širším centru města. Alena Horáková vyjádřila spokojenost s programem a návštěvností adventních 

trhů a informovala, že výstava Světla vyprávějí na valech Pardubického zámku, která letos nově 

doprovází adventní program, láká návštěvníky nejen z Pardubic. Alena Horáková na závěr informovala 

o programu plánovaných presstripů z Polska a Slovenska, které jsou zaměřeny právě na Advent s vůní 

perníku. Zdůraznila rovněž nutnost a pozitivní efekt propagace Pardubic jako turistické destinace a 

nadnesla potřebu kvalitní reprezentace výroby a zdobení perníku. V této souvislosti bylo rovněž 

poukázáno na postupný útlum a mizení tradičního řemesla perníkářů v Pardubicích. 

3. Různé 

Jana Fiedlerová otevřela téma dopravního napojení Pardubice na Kladruby nad Labem a zlepšení 

dopravní dostupnosti na Kunětickou horu. Jan Šárka v kontextu napojení na Kladruby vznesl podnět ke 



spolupráci s krajem a upozornil na potřebu úpravy a zlepšení celkové dopravní infrastruktury v okolí 

Kunětické hory. 

Příští jednání komise se uskuteční 24.1.2024 od 15:00 hodin. Na programu bude: 

• Prezentace projektů pro dotační řízení v roce 2024 

 

Zapsala: 

Klára Manová, tajemnice komise 

 

Ověřili:      

Markéta Sýsová, člen komise pro CR             


